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BESTYRELSESREFERAT 
 

MØDEDATO: 15. april 2024 
  
FREMMØDTE 
ONLINE: 
 
 
Afbud 

Henriette Husted Winther (HH), Ingeborg Kier Riisgaard (IK), Nadja Engelhardt 
Hansen (NE), Julie Lundholdt (JL), Helle Frydenlund (HF) 
 
 
Helle Vinge (HV), Anne-Kathrine Kobberø (AK) 

 

DAGSORDEN 

1) Regnskab / Økonomi  
a) Konto ud/ind  

2) Medlemmer  
a) Indmeldte & Udmeldte 

3) Evaluering Kåring 2024   
4) Advokat regning 
5) Foreningens ting 
6) Bank / Virk update 
7) Leif arrangement 
8) Ansøgning til landskontoret for heste ifbm dyrskuer 
9) Andre arrangementer 
10) Evt. 
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1 Regnskab / Økonomi  Regninger der afventer at blive betalt da vi ikke har adgang til 
bankkontoen. Udlæg der beløber sig til ca. 10.000kr. fra kåring 
afventer at blive betalt.  

2 Medlemmer  

 

Status quo - Ingen aktivitet siden sidst 

3 Evaluering Kåring 
2024   

NE fik set Danmark sammen med dommeren rundt i landet. Alle der 
fik kåret heste var glade for kåringen. Dommeren var god til at give 
feedback til alle spørgsmål. Alt i alt en succes. Fin feedback fra alle. 
Fint med artiklen i Ridehesten, hvor der er kommet rigtig god 
respons. Bestyrelsen diskuterede hvordan tilmelding til kåring skal 
foregå fremadrettet.  

4 Advokat regning Flertal i bestyrelsen har flere gange udtrykt at der ikke ønskes 
advokat til foreningens vedtægter, hvilket er ført til protokol. 
Regningen på 16.500kr skal ikke betales af foreningen. JL har ageret 
på egen hånd og fra sin personlige mail vidende at der ikke var flertal 
i bestyrelsen til det. 

5 Foreningens ting De er nu modtaget  
6 Bank / Virk update Virk er ok. Bankaftalen er underskrevet.  
7 Leif arrangement Udskydes til næste møde 
8 Ansøgning til 

landskontoret for 
heste ifbm dyrskuer 

Punktet tages med til næste møde 

9 Andre arrangementer Christina Winding: 4-5 maj working equitation kursus. Et flertal i 
bestyrelsen vedtager at der tilbydes 3 ryttere et tilskud på hver 500kr 
i tilmelding – først til mølle. 

10 Evt. 
 

Der blev talt om at lave en Hingsteliste fra Danmark og andre lande, 
hvor man kan få informationer om tilgængelige hingste – både fersk 
sæd, frost sæd og naturlig bedækning. 
 
Der tales om samarbejdet i bestyrelsen og om der arbejdes til 
foreningens bedste når fx de ting som skulle bruges til kåring ikke 
måtte afhentes på JLs hjemmeadresse hvor det stod, fx chiplæser, 
stangmål og rosetter. Direkte spurgt til spørgsmål om hvad hun 
tænker om det fremtidige samarbejde, svarer JL, at hun ikke ønsker 
at forbedre kommunikationen fra hendes side. JL forlader mødet i 
forbindelse med at der tales om hvorvidt der er tale om 
modarbejdelse af foreningens formål og dermed eksklusion fra 
foreningen.  

 


